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Protokół Nr 8/2025  

z posiedzenia Komisji Oświaty, Statutów, Ochrony Zdrowia i Polityki Społecznej Rady 

Gminy Wierzchosławice 

odbytego dnia 24 marca 2025 r. 

w Urzędzie Gminy Wierzchosławice (I piętro – pok. nr 15) 

 

Posiedzenie rozpoczęto 24 marca 2025 o godz. 09:30, a zakończono o godz. 09:54 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków Komisji: 

Obecni: 

1. Tomasz Jachimek 

2. Barbara Knapik 

3. Dawid Mocny 

4. Halina Popiela 

5. Dawid Przybyło 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

Małgorzata Moskal – Wójt Gminy 

Wojciech Aleksander – Zastępca Wójta 

Monika Masłoń – Dyrektor Przedszkola Publicznego w Wierzchosławicach 

Renata Rzepa – Kierownik Referatu Edukacji, Kultury i Sportu 

Andrzej Stec – Inspektor Referatu Edukacji, Kultury i Sportu 

 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

Otwarcia posiedzenia dokonała Przewodnicząca Komisji Barbara Knapik. Przywitała 

zaproszonych gości, poinformowała, że w posiedzeniu uczestniczy wymagana ilość członków 

Komisji, co pozwala na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku posiedzenia. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Tomasz Jachimek, Barbara Knapik, Dawid Mocny, Halina Popiela, Dawid Przybyło 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Przyjęto porządek posiedzenia, jak niżej: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu Nr 7/2025 z posiedzenia odbytego dnia 28 stycznia 2025 r. 

4. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach i przedszkolu prowadzonych przez Gminę Wierzchosławice w 

2024 r. 

5. Sprawozdanie z działalności Przedszkola Publicznego w Wierzchosławicach za rok 2024. 

6. Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji 

udzielanych publicznym i niepublicznym przedszkolom, innym formom wychowania 

przedszkolnego, szkołom, w tym szkołom podstawowym, w których zorganizowano oddział 

przedszkolny i placówkom prowadzonym na terenie Gminy Wierzchosławice, trybu kontroli 

prawidłowości pobrania i wykorzystania tych dotacji oraz terminu i sposobu rozliczenia ich 

wykorzystania. 

7. Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz 

Powiatu Tarnowskiego. 

8. Wolne wnioski. 

9. Zamknięcie posiedzenia. 
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3. Przyjęcie protokołu Nr 7/2025 z posiedzenia odbytego dnia 28 stycznia 2025 r. 

Przewodnicząca Komisji poinformowała, że protokół był wyłożony do wglądu w Biurze Rady 

Gminy oraz przekazany członkom Komisji elektronicznie. 

Pytań oraz uwag do protokołu nie było. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu Nr 7/2025 z posiedzenia odbytego dnia 28 stycznia 2025 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Tomasz Jachimek, Barbara Knapik, Dawid Mocny, Halina Popiela, Dawid Przybyło 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

4. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach i przedszkolu prowadzonych przez Gminę 

Wierzchosławice w 2024 r. 

- Renata Rzepa: przeprowadzona analiza jednorazowego dodatku uzupełniającego wskazała, że 

wydatki poniesione na nauczycieli początkujących, mianowanych, jak i nauczycieli 

dyplomowanych w 2024 roku na wynagrodzenia w składnikach, które są wskazane 

w art. 30 Karty Nauczyciela były wyższe od sumy iloczynów średniorocznej liczby etatów 

i średnich wynagrodzeń, o których mowa we wspomnianym art. 30. W związku z powyższym nie 

było konieczne w 2024 roku wypłacenie jednorazowego dodatku uzupełniającego. Od 3 lat nie 

wypłacamy już takiego dodatku. Dla przypomnienia 3 lata temu wypłaciliśmy ponad 52 000, 
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4 lata temu 250 000. To jest duża zmiana niewątpliwie na korzyść dla budżetu gminy. Na brak 

wypłaty jednorazowego dodatku miało kilka czynników. A mianowicie w zeszłym roku 

wypłaciliśmy sporo nagród jubileuszowych, nauczyciele którzy przebywali na urlopach dla 

poratowania zdrowia na ich miejsce nie zatrudnialiśmy nauczycieli na zastępstwa. Nie byli 

zatrudnieni na zastępstwo tylko były przydzielane dla nich godziny ponadwymiarowe. Również 

były wypłacane odprawy emerytalne. Zostało zrealizowanych dużo godzin ponadwymiarowych, 

dużo było też realizowanych godzin z pomocy psychologiczno – pedagogicznych. Wsparto 

szkoły w zakresie dodatkowych godzin na zajęcia wyrównawcze, koła zainteresowań, 

dodatkowych godzina dla klas ósmych z przedmiotów egzaminacyjnych. Również przyczynił się 

do tego udział w różnych projektach, grantach gdzie też były realizowane godziny 

ponadwymiarowe na różnego rodzaju zajęcia o ciekawej tematyce dla ucznia, zajęcia teatralne, 

muzyczne, przyrodnicze, z zakresu finansów. W roku szkolnym, jak i budżetowym na bieżąco są 

monitorowane wynagrodzenia. Dalej będzie kontynuowane wsparcie dla uczniów w postaci 

dodatkowych godzin tak, aby mogli skorzystać na tym uczniowie bez wypłacania średnich 

wynagrodzeń za nieprzeprowadzone godziny. Dziękuję bardzo. 

 

Pytań oraz uwag nie było.  

 

Głosowano w sprawie: 

Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach i przedszkolu prowadzonych przez Gminę Wierzchosławice w 

2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Tomasz Jachimek, Barbara Knapik, Dawid Mocny, Halina Popiela, Dawid Przybyło 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 
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5. Sprawozdanie z działalności Przedszkola Publicznego w Wierzchosławicach za rok 2024. 

- Monika Masłoń: w roku szkolnym 2024 do Przedszkola uczęszczało 173 dzieci w wieku od 

2,5 do 6 lat. Dzieci zostały umieszczone w ośmiu oddziałach. Z realizacji podstawy programowej 

wychowania przedszkolnego w zakresie 5 godzin dziennie – są to godziny darmowe od godz. 

8:00 do 13:00, korzystało 15 dzieci, a 158 z dodatkowego pobytu odpłatnie, czyli 1,44 za każdą 

dodatkową godzinę. Posiłki dla Przedszkola przygotowuje Szkoła Podstawowa 

w Wierzchosławicach. Cena żywieniowa wynosi 10 zł za trzy posiłki. Przedszkole bierze udział 

w programie unijnym „Dożywianie dzieci” we współpracy z GOPS w Wierzchosławicach. 

W Przedszkolu zatrudnionych jest 15 nauczycieli wychowania przedszkolnego na pełnych 

etatach (w tym dyrektor), nauczyciel religii, logopeda, 2 nauczycieli współorganizujących proces 

kształcenia. Wszyscy nauczyciele posiadają odpowiednie kwalifikacje i systematycznie ubiegają 

się o stopnie awansu zawodowego. Tak ogólnie do realizacji podstawy programowej 

wychowania przedszkolnego nauczyciele wybierają co roku programy. W 2024 był to „Program 

Wychowania Przedszkolnego” wydawnictwo Podręcznikarnia, „Pan Bóg kocha dzieci” – aut. Ks. 

Stanisław Łabenowicz, program do nauki języka angielskiego i „Supersmyki”. Oferta zajęć 

prowadzonych w Przedszkolu zapewnia realizację podstawy programowej, a także poszerza ją 

o nowatorskie rozwiązania programowe i metodyczne. Przedszkole promuje zdrowie oraz 

postawy przyjazne przyrodzie realizując dodatkowe programy. Wybrano też dodatkowe 

programy takie, jak Międzynarodowy Program Edukacyjny: „Kolorowe Uczucia Gucia”, 

Ogólnopolski program: „EkoPrzygody z Żywiołkami”, „Kreatywna matematyka”, projekt 

rozwijający umiejętności grafomotoryczne: „Pod skrzydłami Pelikana”, Ogólnopolski program: 

„Gramy zmysłami”, „Kolorowe uczucia Gucia” i Innowacja pedagogiczna z zakresu motoryki 

małej. Szczególne miejsce w pracy Przedszkola zajmuje również kształtowanie tożsamości 

dziecka, oparte na tradycjach rodzinnych oraz kulturze regionalnej, a także historii narodu. Do 

istotnych działań Przedszkola w tym zakresie należy realizacja projektu „Szkoła do Hymnu”. 

Kalendarz wydarzeń uroczystości przedszkolnych pozostaje w ścisłym związku z tradycjami 

lokalnymi, a także potrzebami środowiska. Przedszkole realizuje różne tradycje i to są tradycje, 

które są realizowane corocznie, jak pasowanie na przedszkolaka, dzień przedszkolaka, powitanie 

jesieni, święto niepodległości, dzień bezpiecznego Internetu, Andrzejki, spotkanie ze św. 

Mikołajem, jasełka, wigilia, Dzień Babci i Dziadka, Międzynarodowy Dzień Praw Dziecka, bale 

karnawałowe, Dzień Kobiet, dzień flagi, dzień rodziny, Dzień Dziecka i pożegnanie starszaków. 

Przedszkole bierze również udział w akcjach charytatywnych i w różnych akcjach społecznych: 

zbieramy zużyte baterie, zakrętki, kiermasze świąteczne, organizujemy zespół pracy z Radą 

Rodziców, góra grosza oraz udziały w akcjach charytatywnych, w tym roku było Aktywnie 

charytatywnie z Mrówką. Wyjeżdżamy również do kina, do teatru, na różne spektakle, bierzemy 

udział w konkursach organizowanych przez bibliotekę gminną na terenie Przedszkola, konkurs 

kolęd był w Szkole Podstawowej w Łętowicach, spotkanie z różnymi ciekawymi osobistościami 
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oraz rodzicami, którzy wykonują różne zawody, czyli w 2024 roku był Pan policjant, Straż, 

Fizjoterapeuta, Leśnik, Stomatolog. Organizujemy również przedstawienia teatralne 

w wykonaniu nauczycieli Przedszkola. W Przedszkolu realizowana jest również pomoc 

psychologiczno – pedagogiczna. W 2024 z opieką specjalistyczną objęto 60 dzieci. Zajęcia takie 

to były zajęcia z integracji sensorycznej, terapia logopedyczna, korekcyjno – kompensacyjne, 

społeczno – emocjonalne. Przedszkole również zapewnia pomoc pedagoga specjalnego. 

Współpracuje z rodzicami, a także Poradnią Psychologiczno – Pedagogiczną oraz Gminnym 

Ośrodkiem Pomocy Społecznej. Jeśli chodzi o takie potrzeby Przedszkola to z protokołu mamy 

konieczność zdemontowanie palnych okładzin korytarza, ale już mieliśmy tam wgląd, jest 

wpisane i czekamy, bo ma to być chyba w sierpniu. Z takich najbardziej pilnych rzeczy to to jest 

nam potrzebne. Jeśli nam się uda to od września Przedszkole zatrudni psychologa, bo czekamy aż 

skończy kwalifikacje i od września Przedszkole będzie też miało psychologa. Dziękuję bardzo.      

 

- Dawid Mocny: mam pytanie odnośnie etatów, mamy 15 nauczycieli i chciałem się tylko 

upewnić, czy to jest błąd – mamy 15 nauczycieli na pełnych etatach, nauczyciel religii 7,24 

etatu?  

 

- Monika Masłoń: 7 godzin na 24 etatu całego.  

 

- Renata Rzepa: 7 godzin w tygodniu. 

 

- Monika Masłoń: 7 godzin w tygodniu ma religię, logopeda ma 5/20. To jest tak, że logopeda 

i specjaliści mają 20 godzin tygodniowo, więc są liczeni z etatu 20, nauczyciele są liczeni 

z 25 lub 22, jeżeli mają w zerówce. A jeżeli mają w zerówce i innych oddziałach wyciągana jest 

średnia i wychodzi 24. 

 

- Dawid Przybyło: a ile dzieci do tego Przedszkola uczęszcza?  

 

- Monika Masłoń: 173 na dzień dzisiejszy. To jest 8 oddziałów. 

 

- Renata Rzepa: i na każdy oddział musi być dwóch nauczycieli. 

 

 

Więcej pytań oraz uwag nie było. 
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Głosowano w sprawie: 

Sprawozdanie z działalności Przedszkola Publicznego w Wierzchosławicach za rok 2024. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Tomasz Jachimek, Barbara Knapik, Dawid Mocny, Halina Popiela, Dawid Przybyło 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

6. Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji 

udzielanych publicznym i niepublicznym przedszkolom, innym formom wychowania 

przedszkolnego, szkołom, w tym szkołom podstawowym, w których zorganizowano oddział 

przedszkolny i placówkom prowadzonym na terenie Gminy Wierzchosławice, trybu 

kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania tych dotacji oraz terminu i sposobu 

rozliczenia ich wykorzystania. 

- Renata Rzepa: zgłosiła autopoprawkę do projektu uchwały. W załączniku Nr 3 do uchwały 

nastąpiła zmiana w tabeli: Rozliczenia wykorzystania dotacji polegająca na dodaniu do tabeli 

wskazania oprócz wydatków poniesionych przez organy prowadzące inne niż jednostki 

samorządu terytorialnego na kształcenie specjalne. Również została dodana kolejna kolumna, 

wskazanie wydatków poniesionych na organizację zajęć rewalidacyjno – wychowawczych – to 

jest w części C. w części D tak samo jak jest kwota otrzymanej dotacji to tam też została dodana, 

że oprócz tego kształcenia specjalnego kolejna kolumna, w tym dotacja wydatkowana na 

organizację zajęć rewalidacyjno – wychowawczych. To jest tak jakby podsumowanie dla tej 

placówki niepublicznej, że najpierw ona nam tutaj wszystkie kwoty z dokumentu wykazuje 

z rozdzieleniem na kształcenie specjalne i organizację zajęć rewalidacyjno – wychowawczych, 

a później tą ogólną sumę jeszcze raz musi przepisać na kształcenie specjalne i na zajęcia 

rewalidacyjno – wychowawcze. To jest tylko taka zmiana. Podstawą prawną podjęcia niniejszej 

uchwały stanowi art. 18 ust. 2 pkt 15, art. 40 ust 1, i art. 41 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. 
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o samorządzie gminnym oraz art. 38 ust. 1 ustawy z dnia 27 października 2017 r. o finansowaniu 

zadań oświatowych.  

 W związku ze zmianami w prawie i wejściem w życie ustawy z dnia 1 października 2024 r. 

o dochodach jednostek samorządu terytorialnego, zmieniły się zasady finansowania zadań 

oświatowych samorządów. Dotychczasową subwencję oświatową zastąpiono potrzebami 

oświatowych oraz zmieniono zasady naliczania tych środków finansowych. Wysokość 

przekazywanych potrzeb oświatowych uzależniono nie tylko od rodzaju niepełnosprawności 

dzieci a także od liczby godzin zajęć z dziećmi z niepełnosprawnościami.  

 Nowy sposób naliczania środków finansowych warunkuje zasady naliczania i wysokość dotacji 

dla niepublicznych placówek oświatowych. Dlatego też konieczne jest podjęcie nowej uchwały 

w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla podmiotów niepublicznych oraz 

podmiotów publicznych prowadzonych przez osoby prawne niebędące jednostkami samorządu 

terytorialnego oraz osoby fizyczne oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich 

pobrania i wykorzystania. Uchwała realizuje upoważnienie ustawowe zawarte w art. 38 ustawy 

o finansowaniu zadań oświatowych. Dziękuję bardzo. 

 

Pytań oraz uwag nie było. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji 

udzielanych publicznym i niepublicznym przedszkolom, innym formom wychowania 

przedszkolnego, szkołom, w tym szkołom podstawowym, w których zorganizowano oddział 

przedszkolny i placówkom prowadzonym na terenie Gminy Wierzchosławice, trybu kontroli 

prawidłowości pobrania i wykorzystania tych dotacji oraz terminu i sposobu rozliczenia ich 

wykorzystania wraz z autopoprawką. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Tomasz Jachimek, Barbara Knapik, Dawid Mocny, Halina Popiela, Dawid Przybyło 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 



 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

7. Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz 

Powiatu Tarnowskiego. 

 

- Andrzej Stec: W 2025 roku Powiat Tarnowski, jak co roku realizuje program polityki 

zdrowotnej w zakresie profilaktyki zakażeń meningokokowych. Gmina Wierzchosławice złożyła 

deklarację o przystąpieniu do wspólnej realizacji z Powiatem Tarnowskim Programu 

Województwa Małopolskiego dotyczącego profilaktyki zakażeń meningokokowych. Całkowity 

koszt realizacji Programu w Gminie Wierzchosławice wynosi  22 910 zł. Deklarowana przez 

Gminę kwota środków finansowych na realizację powyższego  Programu wynosi 5 727,50 zł, co 

stanowi 25 % udziału Gminy Wierzchosławice w ogólnym koszcie realizacji Programu. 

Natomiast wysokość środków finansowych Województwa Małopolskiego i Powiatu 

Tarnowskiego na realizację Programu wynosi 17 182,50 zł. W 2025 roku zaplanowano włączyć 

do Programu 29 dzieci. Założono do podania dzieciom 58 dawek, czyli jedno dziecko otrzyma 

dwie dawki szczepienia. Szacowana w Programie cena jednej dawki szczepionki wynosi ok. 

395,00 zł. Zgodnie z art.216 ust. 2 pkt 5 ustawy o finansach publicznych, udzielenie pomocy 

finansowej innej jednostce  samorządu terytorialnego wymaga podjęcia przez Radę Gminy 

odrębnej uchwały. Stosownie do zapisu zawartego w art. 220 ust.1 ustawy o finansach 

publicznych, z budżetu jednostki samorządu terytorialnego może być udzielona innym 

jednostkom samorządu terytorialnego pomoc finansowa w formie dotacji celowej lub pomoc 

rzeczowa. Dziękuję. 

 

- Dawid Przybyło: czy wiadomo, jakiego rodzaju są to szczepionki, czy są to szczepionki 

mRNA, czy to są inne szczepionki? 

 

- Andrzej Stec: takiej informacji nie uzyskałem na chwilę obecną. Musiałbym przedzwonić, bo 

to przez Powiat będą robione tak jakby oferty będą składać podmioty. Oni pewnie w programie 

mają to zapisane. My nie mamy tej wiedzy. 

 

- Dawid Przybyło: w tym momencie jest bardzo duży, że tak powiem hejt na szczepionki 

i bardzo dużo dzieci jest nie szczepionych.  
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- Andrzej Stec: ale te chyba są dobre, bo dużo ludzi do nas dzwoni, czy będziemy brali udział. 

Mam wrażenie, że był taki czas, bo to jest cykliczne od wielu lat, było tak około 3 lat do tyłu, bo 

corocznie sprawozdanie Powiat składa i dzieci było naprawdę naście, teraz jest tendencja widzę 

wzrostu jednak do tych 30-stu jesteśmy tych szczepionek w stanie podać. To albo są dobre albo 

zmieniła się mentalność ludzi i potrzeba, podejście, że warto jednak skorzystać.  

 

- Dawid Przybyło: te szczepionki nie są obowiązkowe? 

 

- Andrzej Stec: nie tylko trzeba się zgłosić do naszego ośrodka, spełniać kryterium wiekowe 

i można się zaszczepić. 

 

- Halina Popiela: te 29 dzieci to jak rozumiem jest objęta cała ta populacja? 

 

- Andrzej Stec: to jest niecały 30% udział, bo nie przychodzą wszyscy. Patrząc na dane jakie 

mamy z ostatnich lat to po prostu na zasadzie takiego wypośrodkowania, nie zdarzyło się, żeby 

brakło. 

 

- Barbara Knapik: czyli jest wystarczająco liczba. 

 

- Wojciech Aleksander: to są szczepionki, które są stosowane od lat tak naprawdę. 

 

 

Więcej pytań oraz uwag nie było. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz Powiatu 

Tarnowskiego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Tomasz Jachimek, Barbara Knapik, Dawid Mocny, Halina Popiela, Dawid Przybyło 
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PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

8. Wolne wnioski. 

Dyskusji nie było. 

 

9. Zamknięcie posiedzenia. 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodnicząca Komisji dokonała zamknięcia 

8 posiedzenia Komisji Oświaty, Statutów, Ochrony Zdrowia i Polityki Społecznej.  

 

 

 

Na tym protokół zakończono.  

 

 

 

Protokołowała:  `     Przewodnicząca Komisji:  

 

 

Karolina Ducinowska      Barbara Knapik 

 


